
Notulen algemene ledenvergadering BV de Stolp 2023 
 
Datum: 12-05-2023 
Aanwezigen: Mark Janssen, Susanne Hoogendoorn, Rieke Hof, Ruben Kneppers, Erwin van der Sluis, 
Trix Beens, Lia Arnhard, Sonja Veer en Carolien Schouten. 
Voorzitter: Mark Janssen 
Notulist: Susanne Hoogendoorn 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 

2. Behandeling notulen van vorige ledenvergadering op 02-06-2023 
Vraag Trix: er stond in de notulen dat er ieder jaar 2000 euro gereserveerd wordt voor het jubileum, 
dit is niet terug te zien op de begroting -> dit zal erbij gezet worden. 
 
Verder zijn er geen vragen of opmerkingen over de notulen, deze vast gesteld. 
 

3. Kort jaaroverzicht 
Stijging ledenaantal: 
Jeugdleden zijn toegenomen, gestart met 2 en zijn er nu 8. 
Senioren afgelopen seizoen ook toegenomen, zijn aantal nieuwe badmintonners bijgekomen (ook 
mede door de strippenkaart). Voor aankomend jaar hebben er 2 senioren opgezegd. 
 
Introductie 10-rittenkaart: 
Nieuw dit seizoen, 10x spelen voor €40,- 
Zijn aantal mensen die hiervan gebruik maken, wordt als fijn ervaren en zal voor komend seizoen ook 
verkrijgbaar zijn. 
 
Competitie 
Competitie heeft een normaal seizoen gekend, volledig kunnen spelen. Team heeft gespeeld in de 5de 
divisie en is 5de geworden. Inschrijving voor volgend jaar is gedaan. 
 
Nieuwe clubkleding 
Hiervoor is gepast en deze is gesteld. Nog niet geleverd gekregen, Erwin informeert de vereniging 
wanneer dit wel het geval is.  
Erwin gaat aan badmintongear vragen of de aanbieding die gedaan is ook kan gelden voor de jeugd. 
Dit kan dan aangeboden worden via de mail aan alle leden. 
 

4. Financiële aangelegenheden 
Inkomsten/uitgaven en begroting 
Rieke geeft uitleg over de inkomsten en uitgaven van seizoen 2022-2023 en de begroting voor seizoen 
2023-2024. Deze wordt akkoord bevonden. 
 
Kascommisie 
Sam Kuipers en Emma Kaandorp hebben samen de kascontrole verricht en de balans is akkoord 
bevonden. Volgend jaar zal Carolien Schouten samen met Emma/Sam de kascommissie vormen. 
 
Subsidie zuydoutaerlandt 
De subsidie is weer aangevraagd, zal naar alle waarschijnlijkheid ook toegekend worden. De hoogte is 
nog niet bepaald maar zal rond de €3500,- liggen. 
 



Contributie 
Contributie zal niet stijgen, blijft €146,- voor senioren en voor de jeugd €65,-. Aanwezigen zijn 
daarmee akkoord. De contributie is gebaseerd op het aantal leden die er nu zijn. 
Vraag van Lia hoeveel leden de vereniging nu heeft: senioren 21 en jeugd 8. 
 

5. Verkiezing bestuursleden 
Geen van de bestuursleden hoeft herkozen te worden. Gaan met dezelfde door naar komend seizoen. 
 

6. Training seizoen 2023/2024 
Erwin ervaart training geven op de maandagavond als prettig, handig dat het is voordat de senioren 
spelen. Training kan gegeven worden vanaf 8 jaar. 
Aankomend seizoen zal dit hetzelfde blijven. 
 

7. Mededelingen 
Lokale werving voor aankomend seizoen: 

- Alkmaar sport: gratis vermelding op hun site en in boekje. 
- Rietschoot: brengen elk jaar een activiteitenboekje uit, Mark Janssen heeft hiervoor de tekst 

gemaakt en deze zal door Rieke Hof aangeleverd worden aan de Rietschoot. Er zit een kleine 
vergoeding aan, deze staat geregistreerd onder kopje diverse op de begroting. 

- Digitaal adverteren: Ruben Kneppers gaat uitzoeken wat mogelijk is (inlog facebook gegevens 
gaat Mark opzoeken/navragen). 

- Wanneer er vanuit badminton Nederland wat georganiseerd wordt gaan we hieraan 
deelnemen, ondanks dat het afgelopen jaar weinig opgeleverd heeft. Kosten hiervoor zijn erg 
laag (liggen tussen de 25 en 50 euro). 

 
8. Rondvraag 
- Vraag van Trix: Martin van Wissen is gestopt, was lid sinds oprichting vereniging, hiervoor iets 

doen? Staat niks over beschreven in de statuten, er wordt over nagedacht of hiervoor iets 
gedaan gaat worden. Misschien ook beleid beschrijven wat te doen met zoveel jaar lid enz. 

- Vraag van Trix: wordt het bestuur vergoed? De tijd die zij hierin steken is vrijwillig, kosten die 
zij maken voor de vereniging worden wel vergoed en zal de penningmeester verrekenen.  

- Vraag van Rieke: toernooi organiseren aankomend seizoen? Zal een toernooi worden met 
leden van de vereniging en introduce, zijn ongeveer 32 mensen nodig voor een leuk toernooi. 
Dit zal georganiseerd worden door het bestuur en zal plaats vinden op 23/24 maart. Rieke 
Hof gaat informeren op het kan bij de Rietschoot. 

 
9. Sluiting 

Mark Janssen bedankt ieder voor zijn komst en er zal nog een drankje vanuit de verenging gedronken 
worden. 


